

Memahami Silver Bound

Bersatulah demi mencapai kejayaan dengan program bonus baharu kami, Silver Bound! Kami ingin menyeru semua pembina perniagaan untuk mengambil peluang keemasan ini bagi mencapai pangkat yang lebih tinggi dan mula memperoleh lebih ganjaran wang. Sama seperti Elite Express dan Rising Star, program ini telah direka khas untuk melonjakkan lagi sasaran perniagaan anda dan menetapkan arah anda dan pasukan anda menuju kesejahteraan kewangan. Sudahkah anda bersedia untuk melihat impak Silver Bound terhadap anda dan organisasi anda? Ketahuilah siapa, apa, kenapa dan apa yang sedang menanti anda.

SIAPAKAH SASARAN BAGI SILVER BOUND?

Pembina perniagaan Young Living yang berpangkat Executive boleh menyertai program ini.

APAKAH ITU SILVER BOUND?

Silver Bound menggabungkan keunikan Rising Star dan Elite Express dalam satu program bonus yang ringkas dan mudah digunakan. Program ini menawarkan satu pemetaan bagi pembina perniagaan untuk naik pangkat ke Silver, serta peluang untuk memperoleh insentif wang tunai!

Lihat kaedah program dalam carta di bawah:

STAR	SENIOR STAR	EXECUTIVE	SILVER
2 MONTHS TO HIT STAR*	3 MONTHS TO HIT SR. STAR*	3 MONTHS TO HIT EXECUTIVE*	4 MONTHS TO HIT SILVER*
2 LEGS @ 200 OGV EACH	2 LEGS @ 500 OGV EACH	1 1 ADDITIONAL LEG @ 500 OGV**	1 1 ADDITIONAL LEG @ 1,000 OGV**
500 TOTAL OGV	2,000 TOTAL OGV	4,000 TOTAL OGV	10,000 TOTAL OGV
\$50 BONUS	\$250 BONUS	\$500 BONUS	\$1,500 BONUS

*Time frames measure the number of calendar months from first-time qualification of your previous rank

**Outside of qualifying leg requirement for rank

INGINKAN MAKLUMAT LEBIH LANJUT?

Berikut merupakan beberapa senario Silver Bound yang mungkin akan berlaku terhadap pasukan anda atau persoalan yang mungkin berlanggar-lengardalam fikiran pasukan anda:

- **Contoh 1:** Jennifer mencapai pangkat Executive buat kali pertama dalam bulan November 2019, kemudian turun pangkat ke Senior Star pada bulan Disember 2019. Ketika pelancaran Silver Bound (1 April, 2020), Young Living akan merekodkan pencapaian pangkat tertinggi beliau (dalam contoh ini ialah Executive). Ini bertujuan untuk memberikan Jennifer satu titik mula apabila program itu dilancarkan. Jennifer kini mempunyai empat bulan kalendar untuk memenuhi keperluan bonus Silver Silver Bound dan memperoleh bonus USD\$1,500.
- **Contoh 2:** Carol mendaftar sebagai pembina perniagaan dalam Young Living pada 18 Mei, 2020. Beliau boleh memenuhi keperluan bonus Star SilverBound sepanjang bulan Jun dan Julai, serta memperoleh bonus USD\$50 tersebut.
- **Contoh 3:** Mike mencapai pangkat Senior Star buat kali pertama dalam bulan April 2020, namun beliau jatuh pangkat ke Star dalam bulan Mei, 2020. Beliau mempunyai tiga bulan kalendar dari pertama kali beliau mencapai pangkat Senior Star untuk melayakkan diri bagi memperoleh bonus Executive Silver Bound, iaitu dalam bulan Mei, Jun dan Julai dalam kes ini. Turun pangkat ke Star semasa dalam tempoh tiga bulan kelayakan bagi memperoleh bonus Executive Silver Bound tidak memberikan impak terhadap masa atau keperluan lain bagi memperoleh bonus USD\$500.
- **Contoh 4:** Marie mendaftar diri sebagai pembina perniagaan baharu dalam bulan April 2020 dan mencapai pangkat Silver dalam bulan Jun 2020, berdasarkan keperluan bonus Silver Bound. Ketika ini, Marie akan memperoleh bonus pangkat Silver Bound (USD\$50, \$250, \$500 dan \$1,500).

KENAPA RISING STAR DIGANTIKAN DENGAN SILVER BOUND?

Walaupun program bonus Rising Star merupakan satu kaedah yang menarik untuk membantu ahli mencapai pangkat baharu dengan pantas, Silver Bound pula direka untuk lebih memenuhi keperluan para ahli. Dengan pelbagai keperluan dan tambahan elemen masa, Silver Bound mempersiapkan pembina perniagaan dengan lebih awal untuk mencapai kejayaan dengan menyediakan asas bagi membina sebuah perniagaan yang kekal lama.

APAKAH FAEDAH YANG BOLEH ANDA PEROLEHI?

Pengiraannya cukup mudah—lebih ramai ahli pasukan anda naik pangkat melalui program bonus Silver Bound, lebih tinggi Organization Group Volume keseluruhan anda. Dan hasilnya pula, anda akan menikmati lebih kestabilan dalam baris bawahan anda dan pendapatan yang lebih banyak.